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Trafikudvalget har i brev af 2. december 2008 stillet mig følgende spørgsmål 

190 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra MF Hans Kristian Skibby (DF). 

 

 

Spørgsmål nr. 190: 

 

"Vil ministeren oplyse relevante nøgletal for omfanget af manglende brug af 

vinterdæk på den danske vognpark, herunder eksempelvis tal fra politiets tra-

fikkontroller, uheldsrapporter mv.?" 

 

Svar: 

 

Færdselsstyrelsen har på baggrund af høring af Rigspolitiet, Nationalt Færd-

selscenter og Dækbranchens Fællesråd oplyst følgende: 

Rigspolitiet oplyser, at man ikke er i besiddelse af de ønskede oplysninger. 

Dækbranchens Fællesråd oplyser, at den mest omfattende markedsundersøgel-

se vedrørende brugen af vinterdæk i Danmark stammer fra 2006, hvor bran-

chen i uge 2 kontrollerede 3936 personbiler. Resultatet var, at 58 % af bilerne 

var monteret med vinterdæk, der var dog store variationer. Således var tallet 

nede på 31 % i Taastrup, men oppe på 84 % i Randers. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Lars Barfoed 
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